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IInterpellation till kommunalrådet. Michaela Fletcher (M). angående det lokalanäringslivets situation under Coronapandemin

Pågående Coronapandemi har stor negativ inverkan på samhällsekonomin. Det ledertill att att även det lokaia näringslivet på kommunal nivå påverkas. Kommuner runtom i landet har vidtagit åtgärder för att stötta de lokala företagarna och bidra tillminskad risk för konkurs. Därför vill jag ställa följande frågor till kommunalrådetMichaela Fletcher (M):

1. Har Österåkers kOmmun någon strategi/plan för att underlätta för lokalaföretag att överleva krisen? Hur ser den ut?

2. Finns det pågående åtgärder för att minska risken för företagen i kommunenatt gå i konkurs?

3. Har kommunen regelbunden kontakt med företagen i kommunen för att följaupp hur det går för dem?
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